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Zápis z jednání AS AVU dne 6. 3. 2019 
 
Přítomni: Milena Dopitová, Tomáš Hlavina, Václav Janoščík, Vladimír Kokolia, Vojtěch Míča, Petr Rezek, Tomáš 
Svoboda, Jan Šerých, Magdaléna Vovsová, Petr Bardaševský, David Fesl, Markéta Donátová, Artur Magrot, 
Maxmilián Máslo, Dagmar Morová 
 
Omluveni: Tomáš Džadoň, Jiří Kovanda, Jiří Skála, Erika Velická, Bára Kahudová, Aleš Hynek Vrkoslav 
 
Hosté: zahraniční prorektor Vít Havránek, studijní prorektor Dušan Zahoranský, vedoucí KTDU Tomáš Pospiszyl, 
student Minh Thang Pham 
 
Program: 
1. Schválení programu jednání AS AVU 

2. Schválení zápisu jednání AS AVU ze dne 13. února 2019 

3. Manifest studentů (Zrušení povinné docházky na anatomii, perspektivu a kresbu) 

4. Etický kodex 

5. Informace o ekologické výzvě pražských kulturních institucí 

6. Změna harmonogramu Státních zkoušek 

7. Informace z porady vedení AVU 

8. Prostor pro podněty senátorů 

 
1. Schválení programu jednání AS AVU 
Program jednání byl schválen. 
(15 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 
 
2. Schválení zápisu jednání AS AVU ze dne 13. února 2019 
Zápis byl schválen bez výhrad. 
(13 pro, 0 proti, 2 se zdržel) 
 
3. Manifest studentů (Zrušení povinné docházky na anatomii, perspektivu a kresbu) 
    Dokument přiložen k zápisu a je jeho součástí (příloha č.1 Manifest) 
Minh Thang Pham, student ateliéru malířství 2 a autor manifestu, přednesl znění dokumentu AS AVU. 
Senátoři a host Dušan Zahoranský si vyslechli předložený návrh. Simultání přepis debaty je k dispozici na 

vyžádání u tajemnice AS AVU. 
Závěr: Studijní prorektor zahájí rozhovor s konkrétními pedagogy o metodě výuky anatomie, perspektivy a 

kresby, informuje se na pedagogickém plénu a u studentů, zda se tato nespokojenost týká většího počtu studentů. 

AS bere znění manifestu na vědomí. 
 
4. Etický kodex 
Pracovní skupina (Vladimír Kokolia, Jiří Skála, Erika Velická) předložila rozpracovanou verzi Etického kodexu. 

Vladimír Kokolia požádal ostatní senátory a senátorky k jejich vyjádření, především ve věci fungování etické 

komise či zřízení funkce ombudsmana. Připomínky budou zapracovány a předloženy na příštím zasedání. 
 
5. Informace o ekologické výzvě pražských kulturních institucí 
    Dokument je přiložen k zápisu a je jeho součástí (příloha č.2 Výzva) 
Václav Janoščík informoval o výzvě kulturních institucí k vyhlášení stavu klimatické nouze, pod kterou se 

připojila i Akademie výtvarných umění v Praze. 
 
6. Změna harmonogramu Státních zkoušek 
    Dokument je přiložen k zápisu a je jeho součástí (příloha č.3 Státní zkouška) 
Tomáš Pospiszyl informoval o připravované změně harmonogramu Státních zkoušek. 
Tato změna zasahuje do harmonogramu celého akademického roku, proto byla předložena i AS. Tuto agendu má 

ve své kompetenci studijní prorektor Dušan Zahoranský, který byl jednání také přítomen. Změna bude platná od 

příštího akademického roku. AS bere změnu harmonogramu na vědomí. 
 
7. Informace z porady vedení AVU 
Předseda senátu informoval o nejdůležitějších bodech jednání vedené AVU. 

 
 
 
8. Prostor pro podněty senátorů 
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Vojtěch Míča se ohradil k chystanému rozpočtu školy. Především se jednalo o nedostatek peněz na modely, 
sádru a další sochařské potřeby. Také připomínkoval systém přerozdělování peněz na jednotlivé studenty. Měl 
výhrady i k navýšení počtu úředníků v samosprávě školy, především na grantovém a PR oddělení. Zajímá ho, 
zdali se toto navýšení vyplatí. Své podněty sepíše a zašle kvestorovi školy. 
 
David Fesl informoval AS o usmrcení živého kohouta na zahradě AVU, kterého tam umístila studentka 
sochařství. Požádal pedagogy o přehodnocení umisťování živých zvířat na zahradu AVU. 
 
 
Zapsal: David Fesl 
 
  
 
 


